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Protokoll nr. 6/22 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte den 20 april kl.19.00   
via Zoom.
Närvarande; Göran Björkman, Kicki Svalin, Inger Johansson, Sanna Carlsvärd,
Lena Lindahl, Frida Lindblom, Sara Åsberg samt under § 78. Nina Hillevidotter.
Frånvarande Åsa Juntti, Cathy Baudeau och Marlene Junholt.

§ 71, Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 72. Val av Justerare. Vald Kicki Svalin.

§ 73. Dagordningens godkännande. Förslaget till dagordning godkändes.

§ 74. Ärsmötesprotokoll och Protokoll nr 5/22. Godkändes av styrelsen.

§ 75. Ekonomi.
Swedbank har ännu ej klart med byte av firmatecknare .
Lena nollar vår deklaration och skickar till skatteverket.
På transaktionskontot finns 119786:-, hälsokontot 24083:- och på
placeringskontot 194139:-
Kicki måste få tillgång till inbetalningar för att kolla upp betalda anmälnings-
avgifter till utställningen.

§ 76. Skrivelser.
Inskickat till SKK rapportering av ny klubbstyrelse.
SSUK vill ha in ansökan om officiell  utställning för 2024 samt planerade
inofficiella utställningar 2022 och 2023. Utställningskommittén skickar in ansökan.
SKK informerar om nytt system för administration av utställningsverksamhet.

§ 77. Rapport från möte med SSUK
SSUK vill att rasklubbarna inte i detalj informerade om rasens sjukdomar i RAS
och på hemsidan. Styrelsen ansåg att vi på hemsidan i första hand informerar 
om alla aktiviteter som finns. Hälsoregistret nås endast genom inloggning. 
Vi känner oss nöjda både med RAS och vår hemsida.
SSUK fyller 25 år 2024. Detta uppmärksammas i Gränna 27 juli.

§ 78. Rapporter från Kommittéerna.
a) Avelskommittén bjuder in till uppfödarmöte via Zoom den 1/5. Ett fysiskt möte
planeras i Jönköping den 2-4 september. 
Kerstin Olofsson har hand om omplaceringshundar och valphänvisning. Gällande
valphänvisning så diskuterades att inte alls ta med valpkullar som inte uppfyller 
RAS. En fråga som medlemmarna får ta ställning till. Hänskjuts till uppfödarmötet
 i september. 

b) Hundhostan. Arbetet med forskning fortskrider.



c) Utställningskommitten informerade att antalet anmälda hundar till specialen
i nuläget är mellan 55-60 st. Fundering finns på  om vi ska ha en eller två domare.
Prisrosetter är  beställda till årets arbetande eurasier 2021 och årets utställnings-
eurasier 2021. topp 3 hanar och topp 3 tikar. Sammanlagt 12 st rosetter.

d) Aktivitets och PR Kommitté.
 Specialen:Nina informerade att underhållning av trubadur och Ouiz är klart. 
Klubben bjuder på sallad och tårta Göran kontaktar Ica i Tidaholm. Bra om salladen 
är färdig mixad.
Styrelsen beslutade att genom Nina beställa ca. 200st T-shirt med eget tryck i barn 
och vuxenstorlek för försäljning och ev. priser. Kostnad ca 20.000:-.

e) MH-BPH 
Kommitté gör reklam på FB för BPH som arrangeras av SSUK.
Fattas 1 hund med godkänt resultat,då är vi uppe i 200 st och kan få en utvärdering
av rasen.

f) Redaktionen. Manusstopp den 1 maj.

§ 79. Övriga frågor.
Kicki fick i uppdrag att på facebook söka efter fotograf som kan fota deltagande 
hundar på specialen för tidning och hemsida.

§ 80. Nästa styrelsemöte Måndag den 23/5 kl.19.00.

§ 81. Mötets avslutning. Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet ca 20.30.
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